
Artziniega, 2021eko uztailaren 27a

EAJ-PNV  Artziniegak  EH-Bilduren
Gobernu  Taldearen  kudeaketa  eta
antolaketa falta kritikatu du

• Encina Castresana: "Udal Talde jeltzaleak zorionak eman nahi dizkio

Foru Planari, Uretarainoko hodiak berritzen jarraitzeagatik. Proiektu

hori  aurreko  legegintzalditik  ari  da  arrastaka,  EAJ-PNVren

alkatetzapean"

Joan  den  ostegunean,  uztaileko  ohiko  osoko  bilkura  egin  zen,  baina  EH-Bilduren

Gobernu Taldeak garaiz eta behar bezala aurkeztu behar zuen dokumentazioa gabe.

Egoera hori legegintzaldi honen hasieratik errepikatu ohi da.

Gainera, gai-zerrendako 5. puntua kendu zen.  Horixe da udal-igerilekuak egokitzeko

obraren  azken  likidazioari  erreferentzia  egiten  ziona.  Azken  likidazio  hori

deskoadratzearen ondorioz hartutako erabakia.

Encina  Castresana EAJ-PNVren  Artziniegako  bozeramaileak  adierazi  duenez,

"igerilekuekin  egiten  ari  den  kudeaketa  publikoa  kezkagarria  izaten  ari  da

bizilagunentzat", eta gaineratu du "dagoeneko ezagunak diren atzerapenei eta, beraz,

dagozkien  ziurtagiriei,  irekiera  atzeratzeaz  gain,  jardueren  koordinazio  eskasa

nabarmendu  behar  zaiela,  bai  antolakuntzan  bai  informazioan".  Adibide  garbi  gisa,

analitiketan  igerileku  txikia  osasun-kontrolagatik  itxi  izana  eta  igeriketa-ikastaroei

buruzko informaziorik ez izatea aipatu behar dira.
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Zoritxarrez, "Gai honekin gertatzen den bezala, beste askorekin ere gertatzen da, hala

nola lubetekin,  diru-laguntzekin,  kreditu  gaikuntzekin,  Sojogutik  Berroneserako bidea

ireki  eta  egokitzearekin,  zeinentzat  aurrekontuak  eskatu  ziren  eta  hautsita  geratu

diren", deitoratu du bozeramaile jeltzaleak. Sojogutiko hilerriak, bere aldetik, belarrez

eta sastrakaz beteta jarraitzen du, beraz, utzikeria eta abandonu irudi onartezina du.

"Udal  talde  nazionalistak  Gobernu  Taldeari  (EH-Bildu)  eskatu  nahi  diogu  gaiaren

inguruan  hitz  egiteko  eta  gure  auzokideentzat  interesgarria  den  kokagune  hau

egokitzeko".

Foru Planeko laguntzak dituzten proiektuak

Bestalde, bilera politikoan aho batez onartu ziren kontu orokorrak, hodiak berritzeko

obren 5. eta 6. ziurtagiriak, 2021eko ekitaldiko jardueretarako diru-laguntzen oinarriak

eta  Foru  Planerako  laguntzen  eskaera.  "Azken  puntu  honetan,  zorionak  eman  nahi

dizkiogu foru planari, Uretarainoko hodiak berritzen jarraitu duelako (II. fasea), aurreko

legegintzaldian egin genuen bezala", adierazi du Castresanak.

Foru Planari  aurkeztutako beste proiektuari  dagokionez, Udal Taldea ez dago erabat

ados. "Gure proposamena Barratagurenera arte espaloi bat eraikitzea izan zelako da

jarrera  hori,  horrela,  Garay  etorbidean,  A-624  errepidea  konponduz,  bietako  bat

aurreztuko genukeelako. Edo, bestela, biribilgunetik Santutegirako errepidea konpondu,

jauregiaren aurrealdean esku hartuz, espaloia jarri falta den zatian, eta Artetik jaisten

diren urak jaso, errepidetik, hustubide guztiak oztopatzen dituztenak", amaitu du Encina

Castresanak.
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